
 
 
 

Besluitenlijst 
Deze vergadering kan 
bekeken en beluisterd 
worden via de website van 
de gemeenteraad:  
www.raadbergen-nh.nl 

Algemene raadscommissie van 8 september 2016 

 

 
Agendapunt  A 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: André  Van 
der Leij (PvdA), Per Ooijevaar 
(CDA), Hans Haring (GBB), 
Leon  Damink (Kies Lokaal) 
tot agendapunt 7, Janina 
Luttik-Swart (Kies Lokaal) 
vanaf agendapunt 7, Jan 
Houtenbos (VVD) tot 
agendapunt 6, Solita Groen-
Bruschke (GroenLinks), Klaas 
Valkering (CDA), Cor 
Kraakman (GBB), Dirk 
Haarsma (VVD) vanaf 
agendapunt 6 
 
 
Voorzitter: 
Marcel Halff 

Collegeleden: Peter van 
Huissteden 
 
 

Griffier  
Margriet Veeger 
 
 
 

 
Agendapunt  A 1.a: Mededelingen van en aan de aanwezige portefeuillehouder 
 
Opmerkingen 
Geen 
 
Agendapunt  A 2: Spreekrecht 
 
Spreekrecht 
Niemand heeft zich gemeld om in te spreken in de commissie. 
 
 
Agendapunt A 3: Voorstel betreft het vaststellen van Kaders en procedureafspraken 
CPO Watertorengebied in Egmond aan Zee, alsmede financiële afspraken en de daarbij 
behorende begrotingswijziging 
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Voorgenomen besluit 
- Over te gaan tot aankoop van de Koopstartlicentie voor het Collectief Particulier 

Opdrachtgeverschap (CPO) project de Watertoren; 
- De bijbehorende Kaders en procedureafspraken CPO, 29-9-2016, Watertorenterrein te 

Egmond aan Zee, vast te stellen; 
- De kosten voor de aankoop van de Koopstartlicentie en de taxatie op te nemen in de 

begroting Wonen voor 2017 en 2018; 
- De taxatiekosten ten behoeve van de uitvoering van de Koopstartregeling voor haar 

rekening te nemen; 
- Om bij uitvoering van de Koopstartregeling, de vergoeding die de koper op een later 

moment betaalt aan de gemeente bij verwerving van het volle eigendom, toe te kennen aan 
de bestemmingsreserve Sociale woningbouw; 

- Om de opbrengsten uit de verkoop van de gronden tegen sociale grondprijs toe te voegen 
aan de algemene reserve; 

- Bijgevoegde begrotingswijziging goed te keuren; 
- Het college opdracht te verlenen om boven genoemde besluiten uit te voeren. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 september 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

De commissie adviseert positief over het voorliggende besluit en stelt voor het raadsvoorstel 
als B-stuk te agenderen. Het CDA wil graag nieuwe opties onderzoeken voor een 
koop/startregeling. Zij komt daarover mogelijk met een amendement.   
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  A 4: Voorstel betreft het vaststellen van het gemeentelijke rioleringsplan 
(GRP) 2016-2020 
 
Voorgenomen besluit 
Het gemeentelijke rioleringsplan (GRP) 2016-2020 vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 september 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

De commissie adviseert positief over het voorliggende besluit en stelt voor het raadsvoorstel 
als A-stuk te agenderen. 
 
Dhr. Houtenbos (VVD) had graag een nadere onderbouwing van de tarieven opgenomen 
gezien in het plan, zoals bijvoorbeeld bij personeelskosten, baggeren en vegen. Mogelijk komt 
hij daarop terug in de raad. Dhr. Van der Leij (PvdA) wijst erop dat met dit plan geen duurzame 
oplossing biedt voor het opvangen van de effecten van klimaatverandering. Dhr. Valkering 
(CDA) is kritisch over juridische basis voorliggend besluit (bevoegdheid raad) en de gevolgde 
procedure van tervisielegging en terinzagelegging.  
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 
Agendapunt A 5: Herontwikkeling BSV terrein 
 

2 
 



 

Voorgenomen besluit 
- Het principebesluit te nemen dat deze locatie in samenwerking met woningstichting 

Kennemer Wonen wordt herontwikkeld voor de realisatie van sociale- en vrije sector 
huurwoningen; 

- in afwijking van het gangbare volkshuisvestingsbeleid als uitgangspunt te hanteren dat 
minimaal 50% van de huurwoningen in categorie 1 en 2 wordt gerealiseerd; 

- Het college opdracht te geven nut en noodzaak van de woningbouw te laten aantonen 
door middel van toepassing van de ladder van duurzame verstedelijking; 

- De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen; 
 

 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 september 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

De commissie spreekt lang over het voorliggend besluit. Belangrijke aandachtspunten daarbij 
zijn diversiteit, in het bijzonder bouwen voor Bergense jongeren. Dhr. Snijder (D66) wijst in dit 
kader op een succesvolle pilot in Egmond aan Zee. Hij komt mogelijk met een amendement in 
de raad. Dhr. Haring (GBB) wil gefaseerd bouwen op het BSV terrein, omdat daardoor meer 
bewoners van Bergen kans zouden hebben om in te stromen. Hij komt daarover met een motie 
naar de raad.  
Dhr. Ooijevaar (CDA)  had graag een integrale visie op het gebied gezien. Dhr. Van der Leij 
(PvdA) is bezorgd over vrije sector woningen. Hij wil graag onderzoeken of de gemeente iets 
van de subsidie op de grond terug kan halen als het huis verkocht wordt. Mw. Glas 
(KiesLokaal) pleit voor meer vrije sector huurwoningen (60% in plaats van 50%). De PH doet 
de toezegging onderzoek te doen naar het uitgeven van tijdelijke contracten ten behoeve van 
jongerenwoningen en zal onderzoeken of de subsidie op de grond kan worden teruggehaald. 
Verder zoekt hij uit of de kleine parkeerruimte kan worden benut voor aanvullende 
woningbouw.  
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 

 

 

 

 

Agendapunt A 6: Plan Buitenduin Schoorl 
 
Voorgenomen besluit 
- in te stemmen met de uitgangspunten van het Plan Buitenduin voor de herinrichting van het 

noordelijk deel van het Groene Hart; 
- het college opdracht te geven de uitgangspunten voor de herinrichting uit te werken in een 

definitief ontwerp met kostenraming en bestemmingsplan; 
- het college opdracht te geven om de locatie van de voormalige Rabobank te ontwikkelen als 

woningbouwlocatie. 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:   Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 
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Dit plan wordt niet doorgeleid naar de raad.  In de commissie ontstaat een discussie over de 
ontwikkeling van een alternatief plan dat voortborduurt op het plan “Schoorl Klopt” uit 2012. Na 
een schorsing oordeelt de commissie dat het plan nog niet rijp is voor besluitvorming in de 
raad. Het voorstel zal dan ook niet worden geagendeerd voor 29 september a.s.  
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 

 

Agendapunt A 7: Voorstel betreft het vaststellen van de Visie 2016-2019 op 
voorzieningen, activiteiten en accommodaties 
 

Voorgenomen besluit 
de visie voorzieningen, activiteiten en accommodaties 2016-2019 vast te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 september 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Geen 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 
 
Agendapunt A 8: Voorstel betreft het instemmen met de huisvesting van de raadszaal op 
de locatie “Frats” en de daarbij behorende begrotingswijziging vast te stellen 
 
Voorgenomen Besluit 
- kennis te nemen van het onderzoek en de vergelijking van locaties, zoals beschreven in de 

notitie 'Huisvesting van de raad van Bergen'; 
- in te stemmen met de huisvesting van de raadzaal op de locatie 'Frats'; 
- in te stemmen met het beschikbaar stellen van het benodigde budget voor de investeringen; 
- in te stemmen met bijgaande begrotingswijzigingen voor de aanschaf van meubilair en 

bouwkosten. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 maart 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
 
Opmerkingen 2  
De commissie adviseert het besluit als A-stuk door te geleiden naar de raad van 29 september 
a.s. Dhr. Haarsma (VVD) en Mw. Swart-Luttik (KiesLokaal) zullen een stemverklaring afleggen. 
Mw. Luttik-Swart (KiesLokaal) vindt dat het voorstel goed in elkaar zit, maar heeft zorgen voor 
de toekomst in verband met een mogelijke bestuurlijke fusie. Ze is een voorstander van het 
onderbrengen van ed raadzaal in het gemeentehuis. Dhr. Haarsma (VVD) wil liever Frats in 
gebouw behouden.  
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 
 
Agendapunt  B 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: Collegeleden: Commissiegriffier: 
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Hendriks (PvdA); Grooteman 
(tot pt 6), Corbee (CDA);  
Van Leijen, Blankendaal 
(GB); Luttik-Swart (tot pt 4), 
Smook v.a. pt 4); Roem 
(VVD); Braak-van Kasteel, 
Ouendag (GL); De Ruiter,  
Otto-vd Ende (D66) 
 
Voorzitter:  
Kindt 
 

 
Mesu (tot pt 3), Snabilie (tot pt 
3), Rasch 

 
Bosch-van Opzeeland 
 
 
 

 
Agendapunt  B 2: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 
- Toezeggingenlijst van de algemene raadscommissie bijgewerkt tot en met 23 augustus 

2016. 
- Verzamellijst ingekomen stukken week 24 tot en met week 35. Er worden vragen gesteld 

over de op de lijst voorkomende brieven/memo’s. Het antwoord over de stand van zaken 
onderhoud Bergerweg (brief fietsersbond Bergen) volgt uitgebreid in de nieuwsbrief college.  
De commissie wil graag op de hoogte blijven van de ontwikkelingen hoeve Overslot en het 
Slotkwartier, informatie volgt via de nieuwsbrief college. Verder geeft de commissie aan 
behoefte te hebben aan een benen op tafel sessie over dit onderwerp. 

- Mededelingen uit het college: 
Rasch:  
- structuurvisie windmolens ligt tot eind september ter inzage. 
- DMO Holland boven Amsterdam, is een financiering met 18 gemeentes onder gelegd, 

het bedrag is boven de norm en moet misschien Europees aanbesteed worden, 
uitgezocht wordt of dit eenvoudiger kan. 

- Rondvraag commissieleden: 
- De provincie heeft geld beschikbaar gesteld voor zelfbouwprojecten, heeft de gemeente 

Bergen hier een beroep op gedaan, antwoord volgt via nieuwsbrief college. 
- 50+ die werkeloos zijn geworden, wat doet de gemeente Bergen aan extra acties om 

deze doelgroep te bereiken. Portefeuillehouder geeft aan dat er heel veel aandacht is 
voor alle mensen die werkeloos zijn en om die weer aan werk te helpen. Hoeveel 50+ 
er aan het werk zijn en of speciale aandacht nodig is gaat hij na, volgt via nieuwsbrief 
college. 

- 20.000 jongeren lopen gehoorschade op door te harde muziek, GGD heeft acties. Hoe 
zit het met het afgeven van vergunningen. Bij evenementen worden voorwaarden 
opgenomen over de hoeveelheid decibels en zitten er begrenzers op apparatuur. 
Aandacht via gemeentekrant of op een andere manier is heel nuttig en wethouder Mesu 
zegt dit toe. 

- Er dreigt onrust onder bewoners te ontstaan over het voornemen van het kappen van 
bomen in de Schoorlse duinen. Portefeuillehouder geeft aan dat Staatsbosbeheer een 
meerjarenplan beheer en behoud van hun grondgebied hebben gemaakt. Hier is een 
participatietraject aan gekoppeld, hoe en in welke vorm volgt in de nieuwsbrief college. 
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2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  B 3: Voorstel betreft het vaststellen van het Subsidieplan 
sociaal/maatschappelijk domein en de aansturingstructuur 2016-2019 
 
Voorgenomen besluit 
Het ontwerp Subsidieplan Sociaal/Maatschappelijk Domein en specifiek de Aansturingstructuur 
2016-2019 vast te stellen, met als doel subsidies te monitoren en de sturingsinvloed op 
subsidies te vergroten. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29-09-2016  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De commissie is blij met het plan, er komt meer inzicht in de aansturingstructuur. Gesproken 
wordt over de uitvoerbaarheid voor de instellingen en andere partijen. In het 4e kwartaal wordt 
een 0-meting uitgevoerd, over een jaar volgt de 1e meting. Het meetsysteem komt ter sprake, 
dit moet nog verder ontwikkeld worden. Een aantal zaken bij Wmo loopt via 
contractmanagement, bij subsidies kun je sturen. 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  B 4: Kennisnemen van de voortgangsrapportage Mooi Bergen en 
consultatie van de arc over het geschetste proces op besluitvorming over de 
alternatieve plannen voor de Harmonielocatie en de herijking van de grex 
 
Opmerkingen 2 

Het merendeel van de commissie mist bij de toetsingscriteria wegingsfactoren. Het belang van 
het betrekken van lokale kunstenaars wordt benadrukt. Verder wordt gesproken over positief 
ontvangen van verplaatsing bushalte en het verdwijnen van de bevoorradingsroute K. de 
Grootelaan. Dit heeft invloed op de shared space. Portefeuillehouder is van mening dat 
wegingsfactoren toevoegen bij criteria altijd politiek zijn en het wekt de indruk dat het om een 
wiskundige som gaat. Dezelfde methodiek is gebruikt als in het verleden. D66 geeft aan dat 
weging ook achteraf kan, als je alle antwoorden van de partijen hebt, zijn voor afwachten wat 
er uit komt. VVD vindt draagvlak heel belangrijk en natuurlijk is het politiek. Vinden het van 
belang dat we een zelfde referentiekader kunnen hanteren. Dit zorgt voor objectiviteit en 
kaders. Het proces wordt toegelicht, tot 1/10 hebben partijen de tijd om plannen in te dienen, er 
zijn 2 partijen Schrama BV en St. Mooier Bergen. Na 1/10 wordt het proces gestart waarbij de 
inwoners betrokken worden, op 3/10 vindt een presentatie plaats voor inwoners/omwonenden 
en op 11/10 vindt een presentatie voor de raad plaats.  
Het shared space verhaal komt in het laatste kwartaal terug. Verder vindt de commissie het 
betrekken van aantal burgers (breder dan omwonenden) belangrijk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt  B 5: Voorstel betreft kennis te nemen van de concept Economische Visie 
Bergen en deze ter inzage te leggen 
 
Voorgenomen besluit 
- Kennis te nemen van de concept Economische Visie Gemeente Bergen 2016-2030 
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- Akkoord te gaan met de ter inzage legging van de concept Economische Visie Gemeente 
Bergen 2016-2030 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29-09-2016  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

Voorafgaand aan de behandeling in de commissie is een mail met de procedure verzonden 
aan de raads- en commissieleden. Voorgesteld is het beslispunt te wijzigen in: in te stemmen 
met de terinzagelegging van de concept economische visie gemeente Bergen 2016-2030. In 
het presidium komt terug hoe de raad dient om te gaan met de terinzagelegging en de 
bevoegdheden hieromtrent. Verschillende fracties geven aan moeite te hebben met de 
volgordelijkheid, eerst beschouwen over het stuk inhoudelijk en dan ter visie leggen. In de visie 
staan bij Schoorl foto’s van Egmond aan Zee geplaatst, deze worden voor de raad veranderd.  
De commissie kan instemmen met de terinzagelegging, de VVD komt met een stemverklaring. 
De portefeuillehouder geeft aan de gang van zaken te betreuren. 
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

 
Agendapunt  B 6: Voorstel betreft kennis te nemen van de concept Centrumvisie 
Schoorl en deze ter inzage te leggen 
 
Voorgenomen besluit 
- Kennis te nemen van de concept Centrumvisie Schoorl 
- Akkoord te gaan met de ter inzage legging van de concept Centrumvisie Schoorl 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29-09-2016  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

GB stelt voor de titel te wijzigen in visie dorpshart Schoorl, iedereen stemt hiermee in. Ook voor 
dit punt geldt dat voorgesteld wordt het beslispunt te wijzigen in: in te stemmen met de 
terinzagelegging van de concept visie dorpshart Schoorl. De commissie stemt in met deze 
wijziging en eveneens met de terinzagelegging.  
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  B 7: Bespreken en instemmen met de Startnotitie duurzaamheid 
 
Opmerkingen 2 
De portefeuillehouder geeft aan dat de startnotitie duurzaamheid informerend voor ligt en de 
vraag aan de commissie is of deze een go kan geven om te starten. Er ligt geen besluit voor. 
De commissie geeft aan dat het procedureel niet goed loopt maar zijn blij dat er een startnotitie 
ligt. Misschien kan worden volstaan met een actualisatie van de nota duurzaamheid, kijken wat 
er ligt aan moties/amendementen ten aanzien van dit onderwerp.  
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt  B 8: Voorstel betreft het instemmen met het verslag en de reactie erop van 
archief- KPI’s gemeente Bergen 2016 (Interbestuurlijk toezicht). 
 
Voorgenomen besluit 
In te stemmen met het verslag van de archief-KPI's gemeente Bergen 2016. 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29-09-2016  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 
GB vraagt naar de termijn om de niet bevredigend verlopen punten 2, 3 en 4 van het RHC  c.q. 
archiefinspectie te verbeteren. De portefeuillehouder geeft aan dat dit antwoord later volgt. 
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
 
Bergen, 13 september 2016 
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